
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE 14.08.23  
18.30-20.30 I  SKOLENS PERSONALERUM  
  
 

Tilstede: 
David, Gitte, Maja, Louise, Tina, Jesper, Hanne, Pia, 
Christina, Susanne, Sisse 

Fraværende:  
Mikkel, Bjarne 

Punkt Ansvarlig Type Tid Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 
samt punkter til eventuelt. 

David  18.30-18.35 Godkendt 

2. Præsentation af Susanne Susanne O 18.35-18.55  -  

3. Endelig godkendelse af 
bestyrelsens årsplan. 
Herunder udvælgelse af 
principper til revidering 
eller udarbejdelse 
 

David/Susanne/
Sisse 

B 18.55-19.00 Følgende principper tages op i 
løbet af året: 
Omsorgsplan, trafikpolitik. 
Princip for brug af mobiltelefoner 
revideres løbende, da der hele 
tiden sker udvikling på området. 

4. Forberedelse og 
finpudsning af 
bestyrelsens deltagelse på 
forældremøderne.  
 

David/Sisse/Tina D 19.00-19.30 Bestyrelsens power point til 
forældremøderne blev 
gennemgået og revideret. Tina 
sender den reviderede udgave til 
Sisse senest fredag den 18.Sisse 
formidler videre til lærerne. 
På forældremøderne afsættes 5 
minutter til at lægge datoer for 
klassearrangementer i kalenderen. 
Der skal være en opmærksomhed 
på, at trivselsarrangementer bliver 
afholdt.  
Fra Bestyrelsen deltager følgende 
på forældremøderne: 
0.-1.klasse: Louise og Christina 
2.-3.klasse: Tina 
4.-5. klasse: Gitte og Maja 
6.klasse: David og Jesper 
Firkløveren: Mikkel 
 
Ledelsen opdaterer hjemmesiden i 
forhold til nuværende principper. 

5. Åbent Hus 9.september Sisse/Susanne O 19.30-19.45 Der er åbent hus i Børnecenteret 
lørdag den 9.september fra 11.00-
13.00. På samme dag, er der et 
arrangement i Hallen. Gitte og 
Sisse koordinerer. 

6. Nyt fra Gullestrup 
Børnecenter 

Susanne/Sisse/
David 

O 19.45-20.15 Formanden  
 
Den 7.september har alle 
dagtilbudsforældre mulighed for at 
komme til foredrag med Jens 
Andersen. Susanne videresender 
indbydelsen. 
 
Samrådsmøde torsdag den 24/8 
Tour de Bestyrelse: 30/10 
 
Ledelsen  
Første skoledag var en dejlig dag. 
Mellemtrinnet var på overnatning i 
Præstbjerg Naturcenter tur 
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allerede første skoledag. 
De nyansatte er kommet godt i 
gang. 
Susanne fortæller, at hun har fået 
en god modtagelse og er kommet 
godt i gang.  
Medarbejderne 
Dagtilbud:  Pia melder om en god 
start i de nye omgivelser. De fleste 
personaler er tilbage fra ferie og 
hverdagen under samme tag kan 
for alvor begynde. 
Skole:  Hanne har i sin egenskab 
af TR modtaget et bekymringsbrev 
fra Samrådet, der har lavet en 
udtalelse til det politiske niveau i 
forhold til den økonomiske 
situation på Herning Kommunes 
skole og dagtilbudsområde. 

7. Eventuelt og punkter til 
næste møde    

          

David   Der er et ønske om køleskabe i 
klasserne. Ledelsen drøfter dette 
og giver en udmelding om dette på 
forældremøderne 
 
På næste møde drøfter vi, 
hvorledes vi kan få et mere 
præcist antal tilmeldte børn i 
ferierne, så vi kan have passende 
antal personale på arbejde. 


